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I fortsættelse af skrivelse fra Jan Gamst til samtlige haveforeninger samt til Kreds 1, Hovedstaden 
Syd har jeg følgende kommentarer. 
  
Kredsen har tidligere modtaget en skrivelse fra Jan Gamst vedrørende repræsentantskabsmødet, 
hvor han skriver om den procedure fejl som opstod i forbindelse med behandling af hans 
indsendte forslag. Jan Gamst mente i den anledning, at Kredsen skulle indkalde til ekstraordinært 
repræsentantskabsmøde. 
  
Jeg har efterfølgende skrevet til Jan Gamst og udtrykt, at det er dirigenten som leder mødet og 
suverænt har ansvaret for afvikling af samme. Da der ikke kom indsigelse mod proceduren på 
mødet, må det skete betragtes som godkendt. 
  
Der vil være mulighed for at tage forslaget op til afstemning på næste repræsentantskabsmøde i 
april 2019. 
  
Et møde med Kongelundshaverne er også blevet nævnt, hvor der desværre bliver brugt nogle 
punkter fra en sammenhæng, som ikke nævnes, og derfor slet ikke giver mening. 
Jeg må derfor gøre det klart, at den dispensationsaftale fra december 2015, givet af Københavns 
Ejendomme, er gældende som hidtil. Samtlige byggeansøgninger skal godkendes af de enkelte 
bestyrelser inden de videresendes. Er nogle foreninger i tvivl om, hvad dispensationsaftalen 
indebærer, kan denne findes på kredsens hjemmeside. 
  
Med hensyn til blandt andet drivhuse, legehuse m.m. må jeg henvise til kredsens hjemmeside 
samt sidste nyhedsbrev til de Københavnske foreninger, som er udsendt i april 2018, hvor det 
nævnes at der skal søges om disse ting hos Københavns Kommune. Ved samme lejlighed blev det 
oplyst, at kredsbestyrelsen havde besluttet midlertidigt, at fjerne kredsens byggeregler, indtil 
byggesagsbehandlingen igen foregår i kredsen. 
  
Venlig hilsen 
  
Amy Lauridsen 
Formand, kreds 1, Hovedstaden Syd 
 


